



崇專托兒所  
(澳門崇德社)

2024 – 2025 年招收幼兒簡章

一、收托年齡：全日班 (2021 年 10 月 1 日至 2023 年 8 月 31 日出生)

二、報名方式及日期：

2024 年 3 月 4 日 09:00 至 3 月 27 日 23:59

三、錄取方式：採用網頁報名之方式

網址：<http://cz.subcreche.com/>

如報名人數超過收托名額，將採用抽籤方式

四、公佈錄取名單日期：2024 年 5 月 2 日

五、公佈錄取名單方式：

1. 網站公佈
2. 張貼於托兒所門外
3. 致電被錄取幼兒的家長
4. 短訊通知被錄取幼兒的家長

七、註冊日期：2024 年 5 月 9 日至 11 日 (11:00 至 18:00)

八、入托日期：2024 年 9 月至 10 月開始分批入托

查詢電話：2823 0022

托兒所地址：氹仔東北馬路日昇樓地面層 B-R/C



註：

1. 登記個人資料將按照第 8/2005 號法律《個人資料保護法》處理各相關規定及程序。
2. 本系統所收集的幼兒資料僅作托兒所網上報名之用；為著統計及分析用途，上述資料亦可轉交至社會工作局，社會工作局將在本年度的入托報名程序完結日起計的一年後銷毀該等資料。
3. 本系統單、雙、多胞胎選項；出生日期；身份證號碼不可更改。
4. 對於雙胞胎、多胞胎幼兒的入托申請，倘家長以每名幼兒作為獨立申請，進入系統後請別選單胞胎，本托兒所將以抽籤結果決定錄取資格，沒有中籤的幼兒不獲錄取；倘以雙胞胎、多胞胎幼兒視作一個申請進行抽籤，進入系統後請別選雙胞胎或多胞胎，本托兒所將對中籤的雙胞胎、多胞胎幼兒作同時錄取。
5. 優先收托持有澳門特別行政區居民身份證的幼兒。



**SMART NURSERY  
(ZONTA CLUB OF MACAU)  
2024 – 2025 Registration Guideline**

1. Enrollment:

Full Day Classes: born on 01/10/2021 - 31/08/ 2023

2. Date: 04/03/2024 09:00 - 27/03/2024 23:59

3. Admission method: Online application only, a ballot will be drawn in case of the over applicants.

Website: <http://cz.subcreche.com/>

4. Balloting Date & Venue: 04/2024 @Smart Nursery

5. Announcement Date for Acceptance List: 02/05/2024

6. Announcement:

- a. Website announcement
- b. Posted outside the nursery
- c. Follow by phone call to the parents
- d. Follow by SMS Text to the parents

7. Registration: 9/05/2024 - 11/05/2024 @11:00 - 18:00

8. Enrollment: 09/2024 - 10/2024 (accordingly )

Enquiries: 2823 0022

Nursery Address: Estrada Nordeste da Taipa,Edf.la Seng,B-R/C



Note:

1. Personal data will be processed in accordance with Law No. 8/2005 «Personal Data Protection Act».
2. The child's information collected will only be used for online registration at the nursery. For statistical and analytical purposes, the above information may also be forwarded to the Social Welfare Bureau of Macau SAR. The Social Welfare Bureau will destroy the information after one year at the end of the registration process.
3. Single, twins and triplets option of this online registration system; date of birth; ID number cannot be changed.
4. For the application of admission to twins and triplets, if the parents apply for each child as an individual application, please select "Single Child" when filling up the form. The acceptance of each application is depends on the balloting result. However if the twins and triplets are considered as one application, please select "Twin" or "Triplet" in the form. Once the application is accepted, the twins or triplets will be enrolled at the same time.
5. Priority admission for Macau ID holder.